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سرویس سیاســی - یک نماینده مجلس 
گفت:مجلــس مُصر اســت که همسان ســازی 
حقوق ها انجام شود و امیدواریم دولت همکاری 
کند و پای کار بیایید تا بتوانیم در برنامه هفتم این 

مهم را عملی کنیم.
علی اصغرخانــی درباره همسان ســازی 
حقوق ها در برنامه هفتم توســعه گفت: مجلس 
مُصر اســت که همسان ســازی انجام شود، البته 
اشــکالاتی دارد که دولت باید آنها را اصلاح کند 
اما این که این اتفاق خوب در کشور بیفتد جایش 

خالی است و حتما باید انجام شود.
این نماینده مجلس شــورای اسلامی با بیان 
این که همسان ســازی از کارهایی است که برای 
همه مجموعه حقوق بگیرها مهم اســت، عنوان 
کرد: لذا قابل قبول هم نیســت یک وزارت خانه 
افــرادش ۵۰ یا ۶۰ میلیــون حقوق بگیرند و یک 
وزارت خانه دیگــر کارکنان ۶ یا ۷ میلیون تومان 
حقوق بگیرند این فاصله طبقاتی و این بی عدالتی 

برای ما قابل قبول نیست. 

وی تاکید کرد: همسان سازی به ما می گوید 
بلاخره فرمول حقوقی برای همه باید مشــخص 
باشد لذا نمایندگان نسبت به این موضوع اهتمام 
دارند و جدی هستند امیدواریم دولت همکاری 
کنــد و پای کار بیاید تا بتوانیم در برنامه هفتم این 

مهم را عملی کنیم.
خانــی در خصــوص تعییــن وضعیــت 
صندوق های بازنشستگی در برنامه هفتم، گفت: 
صندوق هــای بازنشســتگی از جاهای پرتنش 
و پرحاشیه هستند شــما همین رفت و آمدهای 
افراد به عنوان مســئول ایــن صندوق ها را نگاه 
کنید، می آیند و ســریع می رونــد. برخی از افراد 
بعضاً یکســال و برخی دیگر بعضاً کمتر از چند 
ماه مسئول هســتند و برداشته می شوند که برای 

نظام مدیریتی کشور سم است. 
وی بــا اشــاره بــه این کــه صندوق های 
بازنشســتگی محل پر حاشیه ای است، بیان کرد: 
مــا باید بر روی بازنشســتگی نظــارت و دقت 
بیشتری داشته باشــیم. کارهایش تعریف داشته 

باشــد همین که مســئول نمی تواند آنجا بماند از 
۲ حال خارج نیست یا در انتخابش دقت نکردیم 
یا فردی گذاشــته ایم که خود فرد نتواسته است به 
وظایفش برسد و این یعنی در هر ۲صورت دقت 

کافی نداشته ایم.

سرویس سیاســی - هیات عالی نظارت بر 
حسن اجرای سیاســت های کلی نظام، با بررسی 
شــش ماده باقی مانده، رسیدگی به مصوبه مجلس 
در خصوص "تامین مالی تولید و زیرســاخت ها" 

را پایان داد.
هیات عالی نظارت که به ریاست آیت الله آملی 
لاریجانی و حضور دمحمدباقر ذوالقدر، دبیر هیات 
عالی نظارت و سایر اعضای این هیات تشکیل شد، 
مغایــرت موادی از مصوبــه مجلس در خصوص 
"تامین مالی تولید و زیرســاخت ها" با سیاســت 

های کلی نظام را مورد بررسی قرار داد.
پس از توضیحات غضنفری، رئیس صندوق 
توســعه ملی به عنوان نماینده دولت درباره بند ب 
ماده ۱۳ ایــن مصوبه در خصــوص "تامین مالی 
تولید و زیرســاخت ها"، برخــی ازاعضای هیات 
عالــی نظارت در موافقت و مخالفت گزارش دفتر 
هیات عالی نظارت مبنی بر مغایرت بند ب ماده ۱۳ 
با سیاســت های کلی برنامه ششم توسعه، به بیان 

دیدگاه های خود پرداختند.
در ادامه ســید شــمس الدین حسینی، رئیس 
کمیســیون جهش تولید مجلس شــورای اسلامی 
توضیحاتی ارایه کرد و ســپس مغایرت بند ب ماده 
۱۳ مصوبه مجلس شــورای اسلامی درخصوص 
" تامین مالی تولید و زیرســاخت ها " با سیاســت 
های کلی برنامه ششــم توسعه به رای گذاشته شد 
که اعضای هیات نظارت صرفا بخشــی از این بند 
را بــه دلیل فراهم آوردن امکان ارایه تســهیلات از 
منابع صندوق توســعه ملی به بخش دولتی، مغایر 

بند ۲-۱۰ سیاست های کلی برنامه ششم دانستند.
هیــات عالی نظارت ســپس به بررســی بند 
الف تبصره ۵ ماده ۱۲ از حیث مغایرت با سیاســت 
های کلی نظام قانون گــذاری پرداخت که پس از 
توضیحات رییس کمیســیون جهش تولید مجلس 
شورای اسلامی و بیان نظرات اعضای هیات عالی از 
جمله آیت الله آملی لاریجانی، دکتر مصباحی مقدم 
و دکتــر مجید انصــاری، این بند از مصوبه مجلس 
مغایــر با سیاســت های کلی نظــام قانون گذاری 

شناخته نشد.
در ادامه جلســه، بررسی بند ب تبصره ۵ ماده 

۱۳ مصوبه مجلس در خصوص " تامین مالی تولید 
و زیرســاخت ها " در دستور هیات عالی نظارت 
قرار گرفت که پس از توضیحات نمایندگان مجلس 
و دولــت و بیان نظرات برخی اعضای هیات عالی 
نظــارت، این بند از مصوبه از حیث ابهام در برخی 
عبارات مغایر جزء ۳ بند۹ سیاســت های کلی نظام 
قانون گــذاری و نیز به دلیل فراهــم آوردن زمینه 
تعارض میان تکالیف مراجع اداری و قضائی مغایر 
جزء ۸ بند ۹ سیاســت های کلی نظام قانونگذاری 
و همچنین بند۲۰ سیاســت های کلی نظام اداری 

شناخته شد.
بنا بر این گزارش هیات عالی نظارت ســپس 
به بررســی ماده ۳۳ مصوبه مجلــس در این طرح 
پرداخت.  مصری، نماینده رییس مجلس شــورای 
اسلامی،  حســینی، رییس کمیسیون جهش تولید 
مجلس و همچنیــن نماینده دولت توضیحاتی در 
خصــوص مغایر نبودن این ماده با سیاســت های 
کلی نظــام ارایه کردنــد و در ادامه اعضای هیات 
عالی نظــارت در موافقــت و مخالفت با گزارش 
دفتــر نظارت دبیرخانه مجمع مبنی بر مغایرت این 
ماده با سیاســت های کلی اصل ۴۴ قانون سیاسی و 
سیاســت های کلی اقتصاد مقاومتی به ارایه نظرات 
خود پرداختند. در ادامه اعضای هیات عالی نظارت، 
به مغایرت ماده ۳۳ این مصوبه با سیاست های کلی 

اصل ۴۴ قانون اساسی رای ندادند، اما آن را به دلیل 
ایجاد زمینه شــکل گیری رویه های فسادزا، مغایر 

بند۱۹ سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی دانستند.
در ادامه این جلســه، مواد ۳۴ و ۳۸ این مصوبه 
که گزارش دفتر هیات عالی نظارت آنها را به ترتیب 
مغایر سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی و سیاست 
های کلی نظام قانونگذاری دانسته بود، مورد بررسی 
قرارگرفــت، اما هیات عالی نظــارت این مواد از 
مصوبه مجلس را مغایر سیاست های کلی ندانست.
هیات عالی نظارت ســپس به بررسی ماده ۴۲ 
مصوبه مجلس پرداخت که پس از بحث و تبادل نطر 
اعضای هیات عالی نظارت، به دلیل ابهام در برخی 
تعابیر، مغایر جزء ۳ ماده ۹ سیاست های کلی نظام 

قانونگذاری تشخیص داده شد.
دراین جلســه محمدباقر ذوالقدر، محســن 
رضایــی، حجت الاســلام  غلامرضــا مصباحی 
مقــدم، آیــت الله قربانعلــی دری نجــف آبادی، 
پرویــز داوودی، غلامرضا آقازاده، حســین مظفر، 
مصطفی آقا میرســلیم، محمدرضا باهنر، مرتضی 
نبوی، ذبیــح الله خدائیان، عباســعلی کدخدایی، 
حجت الاســلام مجید انصاری، عبدالرضا مصری، 
ســعید جلیلی، محمد جــواد ایروانی، حســین 
 صفارهرندی و سیدشــمس الدین حسینی حضور 

داشتند.

خانی نماینده مجلس:

صندوق های بازنشستگی محل پرتنش و پرحاشیه ای شده است

پایان بررسی مصوبه مجلس در خصوص تامین مالی تولید و 
زیرساخت ها در هیات عالی نظارت مجمع

مصری در کنگره سراسری حزب مؤتلفه اسلامی:

مملکت از زیادی قانون در حال خفه شدن است

سرویس سیاسی - عبدالرضا مصری در اجلاس 
سراسری حزب موتلفه اسلامی گفت: بپذیریم ابزار 
دموکراسی را در کشور نداریم. انتخابات و انتخاب 
شــدن قبل از آن ابزاری دارد. اولین ابزار آن احزابی 
اســت که برنامه دارند، استراتژی دارند تا بتوانند در 
رقابتی پیروز شوند اما متاسفانه در کشور ما این ابزار 
را نداریم. لذا انتخابات را مردم باید تعیین کنند. اگر 
مردمی به کسی علاقه داشته باشند، رای می دهند اگر 
نداشته باشند و حتی اگر نخبه باشد رای نخواهند داد. 
نیروی انســانی اگر وارد شد بر مبنای آن ایدئووژی 
وارد می شود آیا امروز نیرویی وجود دارد که مسائل 

اجرایی را انجام دهد؟
وی با بیــان اینکه امروز دو هــدف داریم که 
می توانیم به شــکل مســتقل حضور داشته باشیم و 
کرســی ها را کسب کنیم، گفت: اگر توانایی تشکیل 
فراکسیون اکثریت را داشته باشیم می توانیم برنامه ها 
را پیش ببریم و اگر اقلیت باشیم برنامه ریزی می کنیم 
تا با گروه های دیگر ائتلاف کنیم و برنامه های آن را 
اجرایی کنیم. حالا لیستی وارد مجلس شده هنوز یک 
هفته از آغاز مجلس نگذشته دعواهای داخلی شروع 
شده و شــروع به زدن همدیگر می کنند اما این کار 
به این شــکل پیش نمی رود. من شخصا به استقلال 

اعتقاد دارم حتی اگر یک نفر باشد.
این نماینــده افزود: ما وقتــی وارد انتخابات 
می شــویم و از هیچ چیز خبر نداریم و تکلیفی رای 
می دهیــم، روندی که در مجلس اتفاق می افتد روند 
نامناســبی است. مملکت از زیادی قانون دارد خفه 
می شــود وزیر اگر ده سال قانون بخواند باز هم کم 
می آورد اینقدر قانون نوشــته شــده است. در اروپا 

نســبت ۲ به ۱ و در آفریقا نسبت ۱ به ۱ است یعنی 
تا قانونی حذف نشود، قانون دیگری اضافه نخواهد 

شد.
وی تصریح کرد: ما می خواهیم مشکل فقرا را 
حل کنیم برای افزایش مستمری ضعیف ترین قشر 
جامعه بیش از صد بار از طریق سازمان برنامه و  بودجه 
پیگیری کردیم اما در نهایت ۲۰ درصد افزایش پیدا 
کرد مجبور شــدیم از طریــق رئیس جمهور پیگیر 

شــویم حالا در اخبار می شنویم که برای تخصیص 
یارانه ۱۲۰ هزار تومانی، دهک ۶ و ۷ هم اضافه شده 
اســت. حالا این موضوع کجا در قانون آمده است؟ 
هیــچ جا. میل به اجرای قانون از بین رفته اســت و 
ســلیقه ای عمل می شود و  امیدواریم مجلسی بر سر 
کار بیاید که چهار روز در هفته مشغول محدود کردن 
قوانین باشــد و یک روز در هفته هم مشغول تنظیم 

قانون جدید باشد.

یک فعال سیاسی اصولگرا گفت :بپذیریم ابزار دموکراسی را در کشور نداریم. انتخابات و انتخاب شدن قبل از آن ابزاری دارد. اولین ابزار آن 
احزابی است که برنامه و استراتژی دارند تا بتوانند در رقابتی پیروز شوند اما متاسفانه در کشور ما این ابزار را نداریم.

ما می خواهیم مشکل فقرا را حل کنیم برای افزایش مستمری ضعیف ترین قشر جامعه 
بیش از صد بار از طریق ســازمان برنامه و  بودجه پیگیری کردیم اما در نهایت ۲۰ 
درصد افزایش پیدا کرد مجبور شدیم از طریق رئیس جمهور پیگیر شویم حالا در اخبار 
می شنویم که برای تخصیص یارانه ۱۲۰ هزار تومانی، دهک ۶ و ۷ هم اضافه شده است. 

سرویس سیاسی - دبیرکل حزب 
موتلفه گفت: نمایندگان باید تحول را 
ایجاد کنند، لذا نباید مجلس دوازدهم 
تکــرار مجالس گام اول باشــد و باید 

متفاوت از مجالس گذشته باشد.
اسدالله بادامچیان دبیر کل حزب 
موتلفه اســلامی در اجلاس سراسری 
و گردهمایی انتخاباتی حزب موتلفه 
اســلامی با موضوع انتخابات مجلس 
دوازدهم و با شــعار مجلس تحولی و 
تکاملی در مؤسســه فرهنگی شهدای 
موتلفــه تهران گفت: حزب موتلفه در عرصه های بین المللی و جهانی از جمله 
موضوع بریکس و چین فعالیت های بزرگ و مهمی را برای کشور انجام داده است.
وی ضمن تبریک عملیات طوفان الاقصی در فلسطین اشغالی، تاکید کرد: 
این عملیات حرکت بسیار ارزشمندی است و برای شهدا آن علو درجات و برای 

مجاهدان آن موفقیت را مسئلت داریم.
وی بیان داشت: این تغییر حرکت مقاومت از حالت تدافعی به تهاجمی است 
و این حرکت در عرصه سیاســت، امور امنیتی اجتماعی و روابط بین کشورها و 

…اثر دارد.
بادامچیان گفت: رژیم صهیونیســتی و سازمانی اطلاعاتی و حامیان غربی 
آنها غافلگیر شدند و این چیز ساده ای نیست که اتفاق افتاده است. وی افزود: این 
عملیات یک قله رفیع در پیروزی های جبهه اسلامی است و تلفات هزار و چند 

صد نفری ظرف دو روز شوخی نیست که اتفاق افتاده است.
دبیرکل حزب موتلفه اسلامی اظهار داشت: این باعث می شود نگاه جدیدی 

پدید آید و مجموعه صهیونیستی در حال فرو ریختن قرار گیرد.
وی گفت: این نشان می دهد مجموعه صهیونیست ها پوسیده شده و در حال 
فروپاشــی است. نسل جدید در رژیم صهیونیستی ارض موعود را نمی خواهد 
و علیه نتانیاهو و دولت تظاهرات می کنند.بادامچیان اظهار داشــت: ما در مرحله 
حساســی از گام دوم انقلاب اسلامی هستیم و نیاز به تکامل در تمام ابعاد داریم 
یعنی باید حرکت کنیم و گام دوم را محقق کنیم و اساس این تحقق هم رهنمودهای 
مقام معظم رهبری است.وی افزود: اگر قرار است کاری کنیم، نیاز به تحول داریم. 
رهبر معظم انقلاب در آغاز امسال بحث تحول را باز فرمودند و چند سال است در 
خصوص تحول صحبت می کنند و امسال جدی تر از همیشه این بحث را داریم 
و باید به دنبال آن باشیم. دبیر کل حزب موتلفه با بیان آنکه نهضت اسلامی با نظر 
امام تأسیس شده و به صحنه آمده و در تمام فتنه ها با دشمنان مقابله کرده و شهید 
داده است، گفت: ما باید تحول را پیگیری کنیم که در وهله اول تحول فرهنگی 
اســت که من خود سه کتاب در این باره نوشتم. البته در مسئله بخش روابط بین 

الملل برنامه های جدی نیز داریم که پیگیری می کنیم.
وی تاکید کرد: در خصوص انتخابات بر اســاس بیانات رهبری شعارمان 
تشکیل مجلس تحولی و تکاملی است.بادامچیان اذعان داشت: در جنبه دستوری 
رهبری دستور تحول دادند و در جنبه مردمی نمایندگان باید تحول را ایجاد کنند، 
لذا نباید مجلس دوازدهم تکرار مجالس گام اول باشد و باید متفاوت از مجالس 
گذشته باشد.وی ادامه داد: نماینده باید بتواند تحول ایجاد کند و تحول گرا باشد و 

در این دوره هم شش سیاست داریم و بحث ما تعامل با همه است.
دبیرکل حزب موتلفه متذکر شد: چیزی که الان اهمیت دارد، جامعه ارزشی 
ما است و ما یک جامعه تحول یافته و سالمی، به دور از فساد می خواهیم و ما به 

یک فهرست تحول آفرینی نیاز داریم، حالا از هر حزبی که باشد اهمیتی ندارد.
بادامچیان در ادامه سخنان خود تاکید کرد: برای انتخابات مجلس باید بررسی 
کنیم کدام افراد اهل تکامل و تحول هســتند و بر اســاس بیانیه گام دوم رهبری 

می توانند به مجلس بروند.
وی افزود: نمایندگان در بخش نظارت مجلس باید انقلابی عمل کنند، چون 
سازش و رفاقت نداریم. در گام اول گذشت زیادی کردیم و این دوره می خواهیم 

بگوییم به همه احترام می گذاریم، اما کار را به سهم خواهی نخواهیم گذاشت.
بادامچیان تاکید کرد: از میان صالحان باید شایسته ترین ها را انتخاب کنیم تا 
از میان اصلح و ارجح و شایستگان برتر، ۲۹۰ نماینده مجلس انتخاب شوند.دبیر 
کل حزب موتلفه اذعان داشت: نماینده باید بداند نظارت مجلس چه فرقی با سایر 
دستگاه ها دارد. همچنین او باید بداند تنقیح قوانین و امر قانون گذاری چیست؟ 
نماینده باید بداند هم نماینده حوزه انتخابیه خود و هم نماینده میلیون ها ایرانی 

و جهان اسلام است.

سرویس سیاسی - رییس ســازمان تعزیــرات حکومتی مطالبه گری این 
سازمان را عامل افزایش سرعت و جلوگیری از وقوع تخلفات به ویژه در پرونده 

های خودرویی و شهریه مدارس دانست.
احمد اصانلو در همایش سراســری مدیران کل ســتادی و استانی سازمان 
تعزیرات حکومتی با بیان اینکه در دوره تحولی، انتظار دولت از سازمان مطالبه 
گری حقوق مردم است، گفت: رویکرد مطالبه گرانه در سازمان یعنی هیچ گزارشی 
در خصوص احتکار خودرو به تعزیرات حکومتی ارسال نشده اما رئیس شعبه و 
مدیرکل با حضور میدانی، امتناع از عرضه چهار هزار خودرو را کشف و با پیگیری، 

شرکت را موظف به عرضه خودروها ظرف چهار روز کردند.
رئیس ســازمان تعزیرات حکومتی افزود: وقتی در یک پارکینگ ۱۰ هزار 
خودرو وجود دارد که چهار هزار خودرو آماده تحویل اســت اما اقدامی انجام 
نشده، این عمل امتناع از عرضه محسوب می شود و نیاز به مداخله به موقع برای 
تنظیم بازار دارد. اصانلو در خصوص رسیدگی به تخلفات شهریه مدارس، گفت: 
جلسات متعددی برای پیگیری اضافه دریافتی شهریه مدارس برگزار شده و اجازه 
نمی دهیم کم کاری کسی باعث اجحاف در حق مردم شود و اگر  لازم باشد به 

صورت میدانی در مدارس به بررسی تخلفات می پردازیم.
رئیس سازمان تعزیرات حکومتی گفت: موضوع مسکن هم از حوزه هایی 
است که تعزیرات حکومتی بدون دریافت گزارش از ضابطان قضایی مداخله کرد 
که اقدامات سازمان در نهایت منجر به تشکر رئیس جمهور از اثرگذاری و ورود 

به هنگام سازمان تعزیرات به تخلفات حوزه مسکن شد. 
اصانلو با تاکید بر اهمیت ســرعت رسیدگی به پرونده  ها در جلوگیری از 
وقوع تخلفات، افزود: پرونده ای برای احتکار لاستیک هفت سال پیش تشکیل و 
لاستیک ها تا صدور حکم نهایی ضبط شده که اکنون پس از هفت سال لاستیک 
ها پوسیده؛ در حالی که عرضه این لاستیک ها در همان زمان کشف، می توانست 
اثرگذاری مطلوبی داشته باشد.رئیس سازمان تعزیرات حکومتی گفت: روسای 
شعب سیار در راستای اهداف سازمانی باید مطالبه گر و ناظر بر کار ضابطان قضایی 

باشند و اینطور نباشد که رئیس شعبه ای منتظر دریافت گزارش تخلف باشد.
اصانلو از جوان گرایی این سازمان در انتصابات مدیریتی دو سال اخیر خبر 
داد و گفت: نیروی جوان انقلابی انگیزه بیشتری برای خدمت به مردم دارد و در 
انتصاب های سازمان، این افراد همراهی و پشتکار بالایی برای تعالی سازمان و 
انجام وظایف دارند. رئیس ســازمان تعزیرات حکومتی همچنین بر ضرورت 
افزایش دانش قضایی همکاران با توجه به اصلاح قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز، 

اجرای احکام و همچنین مصوبات شورای عالی اقتصادی سران قوا تاکید کرد.
اصانلو ادر پایان گفت: همکاران زحمت کشی داریم که باید شان و حرمتشان 
رعایت شود و مدیران باید برای افزایش عرق و همیت همکاران تلاش کنند تا 

انگیزه خدمت در افراد بیشتر شود. 

ســرویس سیاســی - حسین 
نقاشــی درباره فعالیت های انتخاباتی 

حزب اتحاد ملت توضیح داد.
حسین نقاشــی، عضو شورای 
مرکــزی حزب اتحاد ملت با اشــاره 
بــه انتخابات آتی مجلــس بیان کرد: 
طبق اظهار نظــر جبهه اصلاحات در 
بحث پیش ثبت نام ها توصیه شان این 
بود که نــه توصیه ای به ثبت نام دارند 
و نه توصیه ای به عدم شــرکت دارند؛ 
به بیانی دیگر جریان اصلاحات وارد 

یک ســکوت انتخاباتی شده و دلیلش هم روشــن است که نوع نگاه شورای 
نگهبان در طول زمان انتخابات محسوب می شود.

وی ادامه داد: همچنین حذف و رد صلاحیت برخی از چهره های شاخص 
انتخاباتی که اکثرا چهره های اصلاح طلب بودند نیز در این تصمیم موثر است. 
از ســویی دیگر هم با توجه به اینکه بدنه اصلاح طلبی در کشــور و مطالبات 
اصلاح طلبان با ســد محکم حاکمیتی مواجه شــده و امکان پیش روی نداشته 
اســت، عملا اصلاح طلبان تمایلی به حضور در انتخابات های متعدد ندارند. 
طبعا نیرو های اصلاح طلب با تکیه بر بدنه اجتماعی خود  باید این افراد را پای 

صندوق های رای بیاورند.
نقاشی درباره شرکت چهره های جریان اصلاحات در انتخابات نیز گفت: 
تا جایی که من اطلاع دارم از حزب ما فرد شاخصی پیش ثبت نام نکرده و به طور 
کلی از سوی جریان اصلاحات نیز چهره شاخصی وارد انتخابات نشده است.

عضــو شــورای مرکزی حزب اتحــاد ملت اصلاحات افــزود: به طور 
کلی اصلاحات معتقد اســت که وضعیت کشــور اصلا انتخاباتی نیســت و 
بدنه اجتماعی اصلاح طلبان تمایلی ندارند در انتخابات فعلی شــرکت کنند. 
یک نیروی سیاســی زمانی که می بیند بدنــه اجتماعی اش و هوادارانش چنین 
رویکردی دارند، مشخص است  شرکت نخواهد کرد. با کدام نیروی سیاسی و 
کاندیدا باید در انتخابات شرکت کند؟ با این ترکیب ما باید مانند سال ۹۴ افراد 
بی نام و نشــان را به میدان بیاوریم، خوب به همین دلیل ترجیح می دهند اصلا 

در انتخابات شرکت نکنند.
این فعال سیاسی اصلاح طلب درباره ائتلاف جریان متبوعش با لاریجانی 
نیز گفت: بخشی از جریان اصلاحات نظیر حزب اتحاد ملت بعید است که پشت 
ســر آقای لاریجانی قرار بگیرد، زیرا در بهترین حالت او ادامه دهنده عملکرد 
آقای روحانی خواهد بود و معتقدم که عملکرد روحانی به خصوص در دولت 
دومش ضربه بزرگی به حیثیت سیاســی اصلاحات زده است؛ بنابراین نباید از 

یک سوراخ دو بار گزیده شویم.

ســرویس سیاســی - عضو 
کمیســیون برنامــه و بودجه مجلس 
شورای اسلامی گفت: همسان سازی 
حقوق بازنشســتگان باید در برنامه 
هفتم توسعه به تصویب برسد تا دولت 

مکلف به اجرای آن شود.
ســید مهدی فرشــادان با تاکید 
بــر اینکه همســان ســازی حقوق 
بازنشســتگان باید در جریان بررسی 
لایحه برنامه هفتم توسعه به تصویب 
برسد، اظهار داشت: موضوع همسان 
سازی حقوق بازنشستگان در برنامه 

ششــم توســعه آمده بود و بر اســاس آن حقوق یک فرد بازنشســته باید ۸۵ 
درصد فرد شاغل هم تراز خود باشد. وی بیان کرد: باید این موضوع در برنامه 
هفتم توســعه هم به تصویب برســد تا دولت مکلف به اجرای آن باشد و هر 
ســال بودجه ای را برای همسان ســازی حقوق بازنشستگان در بودجه سالیانه 
اختصاص دهد. عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی متذکر 
شــد: طبق ماده ۳۰ قانون برنامه ششم توســعه، دولت باید طی ۵ سال حقوق 
بازنشستگان را همسان سازی می کرد، اما در این چند سالی که از اجرای برنامه 
ششم گذشت، دولت رقم ناچیزی را برای همسان سازی حقوق بازنشستگان در 
نظر گرفت. همسان سازی حقوق بازنشستگان باید به طور کامل اجرایی شود.

نماینده مردم ســنندج در مجلس شورای اســلامی با تاکید بر اینکه باید 
شرایط معیشتی بازنشستگان بهبود یابد، تصریح کرد: با توجه به تورم و شرایط 
اقتصادی جامعه، افراد بازنشســته تحت فشار هستند که لازم است حقوق این 

افراد به طور کامل همسان سازی شود.
وی با اشاره به پیش بینی افزایش پلکانی سن بازنشستگی برای رفع ناترازی 
صندوق های بازنشستگی در لایحه برنامه هفتم توسعه، گفت: سن بازنشستگی 
در قانون آمده اســت و افراد شاغل بر اســاس آن برنامه ریزی می کنند که چه 
سالی بازنشسته شوند.فرشادان تاکید کرد: ما نباید برای رفع مشکل صندوق های 
بازنشســتگی صورت مسأله را پاک کنیم و با افزایش سن بازنشستگی در حق 
افرادی که سالیان سال است کار کردند و الان در آستانه بازنشستگی هستند، ظلم 

کنیم، بر این اساس بنده با افزایش پلکانی سن بازنشستگی مخالفم.

ســرویس سیاسی - نماینده مردم کاشــمر در مجلس با بیان اینکه وزارت 
آموزش و پرورش با سیاســت بســیار غلطی که در تاخیر در اعلام نتیجه آزمون 
داشت، باعث شده ۴۰ تا ۵۰ هزار کلاس درس خالی از معلم بماند، گفت: مجلس 

باید با این نوع بی قانونی و بی ضابطگی برخورد کند.
جواد نیک بین در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی در تذکری شفاهی با 
استناد به ماده ۲۲ آیین نامه داخلی گفت: وزارت آموزش و پرورش با سیاست بسیار 
غلطی که در تاخیر در اعلام نتیجه آزمون داشت، باعث شده ۴۰ تا ۵۰ هزار کلاس 

درس خالی از معلم بماند و تعداد زیادی افراد ضد نظام تحویل دهیم.
نماینده مردم کاشمر و بردسکن و خلیل آباد، کوهسرخ در مجلس یازدهم با 
انتقاد از وضعیت مدیریت در وزارت آموزش و پرورش عنوان کرد: وزیر محترم 
پاســخ دهد چه اقدامی برای افراد قرارداد کار معین انجام داده اســت. آقای لطیفی 
کار خود را درست می کند، اما کار معلمان خدوم و زحمتکشی که بیش از ۲ سال 
است زحمت می کشند را انجام نمی دهد! مجلس باید با این نوع بی قانونی و بی 
ضابطگی برخورد کند.وی ادامه داد: پاداش فرهنگیانی که از دو سال پیش بازنشست 
شده اند به دلیل عدم پیگیری، پرداخت نشده و آنها ناراضی هستند. بسیاری از کلاس 
های درس در استان های خراسان رضوی و تهران معلم ندارند و در شهرستان های 
کاشمر و بردسکن روز گذشته اولیای دانش آموزان تجمع کرده و فرزندان خود را 

از مدرسه خارج کرده اند که این وضعیت بدی محسوب می شود.

بادامچیان در اجلاس حزب موتلفه:

مجلس دوازدهم باید متفاوت از 
مجالس قبلی باشد

اصانلو رییس سازمان تعزیرات:

انتظار از سازمان تعزیرات، مطالبه 
حقوق مردم است

عضو شورای مرکزی حزب اتحاد ملت:

حزب اتحاد ملت پشت سر لاریجانی 
قرار نمی گیرد

فرشادان عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی:

همسان سازی حقوق بازنشستگان در 
برنامه هفتم توسعه تصویب شود

نماینده مردم در مجلس:

کلاس های خالی از معلم حاصل 
سیاست های غلط وزارت آموزش و 

پرورش است
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